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Sarajevo, 15.07.2019 
 
 
 
 
Molim Vladu KS i resorno ministarstvo, Kantonalnu upravu za inspekcijske poslove da me             
obavijeste sta se dešava sa drvnom masom koja se oduzme usljed bespravne sječe šume, da li                
je istu moguće ponuditi građanima po povoljnijim uslovima? 
 
 
 
 
 
 
 

 Zastupnik SBB BIH 
      Zvonko Marić 
 
 
 


